



BAHAGIAN PEROLEHAN

KENYATAAN TAWARAN

Pembekal adalah dipelawa daripada Syarikat-syarikat yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** dalam kod bidang yang berkaitan dan kriteria berkaitan seperti berikut:

KETERANGAN TAWARAN : PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN SECARA KOMPREHENSIF KEPADA PERKAKASAN DAN PERISIAN INTEGRATED BALLISTIC IDENTIFICATION SYSTEM (IBIS-3D) UNTUK POLIS DIRAJA MALAYSIA

JENIS TAWARAN : Terbuka

KOD BIDANG :

Kod Bidang	Bidang	Sub Bidang	Pecahan Sub Bidang
21 01 01	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN	HARDWARE (LOW END TECHNOLOGY)
21 01 02	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN	HARDWARE (HIGH END TECHNOLOGY)
21 01 03	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN	COMPUTER SOFTWARE, OPERATING SYSTEM, DATABASE, OFF-THE-SHELF PACKAGES INCLUDING MAINTENANCE
21 01 04	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN	SOFTWARE/SYSTEM DEVELOPMENT/CUSTOMIZATION AND MAINTENANCE
21 01 05	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN	TELECOMMUNICATION/NETWORKING-SUPPLY PRODUCT,INFRASTRUCTURE, SERVICES INCLUDING MAINTENANCE

		DAN KOMPONEN	
21 01 06	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN	DATA MANAGEMENT -PROVIDE SERVICES INCLUDING DISASTER
21 01 07	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN	ICT SECURITY AND FIREWALL, ENCRYPTION, PKI, ANTI VIRUS,

TARIKH MULA TAWARAN : 21/03/2019

TARIKH TUTUP TAWARAN : 18/04/2019

TEMPOH SAH LAKU : 180

LOKALITI :

Semua Negeri

Pembekal yang berminat adalah diwajibkan hadir ke sesi lawatan tapak dan taklimat pada ketetapan berikut:

Perincian Taklimat

Perihal	Tarikh / Masa	Lokasi	Pegawai Penyelaras	Kehadiran Maksima
<p>PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN SECARA KOMPREHENSIF KEPADA PERKAKASAN DAN PERISIAN INTEGRATED BALLISTIC IDENTIFICATION SYSTEM (IBIS-3D) UNTUK POLIS DIRAJA MALAYSIA</p> <p>Petender dikehendaki hadir awal kerana taklimat akan dimulakan tepat jam 9.00 pagi. Sekiranya lewat, petender tidak dibenarkan menyertai taklimat ini. Sebarang rayuan tidak akan dipertimbangkan.</p>	28/03/2019 09:00 AM	Bilik Mesyuarat Pertiwi, Kementerian Dalam Negeri, Aras 4, Blok D1, Kompleks D, Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, PUTRAJAYA, 62546 PUTRAJAYA, WILAYAH PERSEKUTUAN PUTRAJAYA	Faridah Hanum binti Ali Badri	2

Syarikat/Firma/Koperasi/Pemilikan Tunggal hendaklah mengambil perhatian bahawa setiap transaksi melalui Sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmatan sebanyak 0.4% (kosong perpuluhan empat peratus) mengikut setiap nilai invois yang dikemukakan kepada Kerajaan tertakluk kepada had maksimum RM 4,800.00 (Ringgit Malaysia : Empat Ribu dan Lapan Ratus) bagi invois yang bernilai RM 1.2 juta (Ringgit Malaysia : Satu Juta Dua Ratus Ribu) atau lebih.



**SYARAT MENGHADIRI TAKLIMAT TENDER
PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN SECARA KOMPREHENSIF KEPADA
PERKAKASAN DAN PERISIAN *INTEGRATED BALLISTIC IDENTIFICATION
SYSTEM (IBIS-3D)* UNTUK POLIS DIRAJA MALAYSIA
NO. TENDER: QT190000000041750**

Tarikh : 28 Mac 2019 (Khamis)
Masa : 9.00 pagi
Tempat : Bilik Mesyuarat Pertiwi
Kementerian Dalam Negeri
Aras 4, Blok D1, Kompleks D
Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan
62546 PUTRAJAYA

1. Wakil syarikat yang berminat perlu membawa salinan email daripada sistem ePerolehan bagi jemputan untuk menyertai taklimat tender terbuka perolehan ini.
2. Sila bawa salinan pendaftaran Kementerian Kewangan Malaysia (MoF). Hanya penama pada sijil pendaftaran MoF sahaja dibenarkan hadir. Surat penurunan kuasa atau wakil tidak akan dipertimbangkan.
3. Setiap seorang wakil syarikat tidak dibenarkan untuk mewakili dua (2) syarikat yang berbeza.
4. Setiap wakil syarikat yang hadir perlu membawa kad pengenalan bagi tujuan pengesahan.
5. Hanya wakil syarikat yang telah mendaftar di dalam sistem ePerolehan bagi taklimat tender dibenarkan untuk menyertai taklimat. Wakil syarikat yang tidak mendaftar dan lewat tidak dibenarkan menyertai taklimat ini.